
ODBORNIK SVOJIM VOLIVCEM

DEJANJE VREDNO POSNEMANJA
V naši socialistični samoupravni družbi se še ni povsem uveljavila praksa, da odbomik poroča volivcem
o svojem delu v občinski skupščini. Zato smo tem bolj veseli poročila, ki ga je svojim volivcem
pripravil odbornik občinskega zbora občinske skupščine Ljubljana Moste-Polje, Leopold KOS in ga v
celoti objavliamo. Dobro bi bilo, če bi se na tem primeru zgledovali tudi ostali odborniki.

Pretekli sta dve leti, odkar sem bil
izvoljen kot odbornik za občinski
zbor občinske skupščine Ljubljana-
Moste-Polje v volilni enoti št. 2, ki
obsega Zaloško cesto od hišne šte-
vilke 56 do 63/a, Vodmatsko ulico
in bivšoStaro pot. Po stanju v aprilu
1968 je bilo v tej vohlni enoti 459
volivcev.

Dovoljujem si vas obvestiti, kaj
sem v dvoletnem obdobju naiedil in
kako vas zastopam kot odboinik
občinskega zbora.

V tem obdobju je občinska skup-
ščina imela 23 sej obeh zborov.
Udeležil sem se vseh sej. Dnevnih re-
dov sej občinske skupščine ne bi na-
vajal, smo pa v 59 primerih kon-
kretno obravnqvali zadeve, ki nepo-
sredno zadevajo občane. Največ so
bile komunalnega in družbenega
značaja in so se nanašale na celotno
občino Moste-Polje; področno pa
smo obravnavali razvoj sosesk v Mo-
stah in drugo komunalno ureditev.
Težko pa je stvari ločiti in navesti
opravljeno delo za eno samo volilno
enoto, ker smo vsi skupaj združeni
najprej v naselju, krajevni skupnosti
Moste in še naprej v občini oziroma
v mestu.

2e od piej programirani oddelek
W Z Angele Ocepek na Selu smo
odprli v novembm 1969, kamor so
vključeni predšolski otroci tudi iz
VE št. 2. V oddelku Selo je vklju-
čenih 17 otrok iz naše volilne enote.

Zaloška cesta je od železniškega
prelaza komunalno urejena in vzor-
no oskrbovana. V letu 1971 bodo
dokončno urejene Ribniška ulica,
Na klančku in Pod ježami. Tako
nam bo preostala le ureditev Vod-
matske ulice, kar smo imeli v pro-
gramu že leta 1970. Izgovor stro-
kovnih služb občinc, da je Vodmat-
ska ulica zelo problematična, sicer
drži, vendar pa se nisem strinjal, da
je rekonstrukcija brez pojasnila vse
do oktobra 1970 povsem zastala. V"
glavnem gre za uieditev prej nave-
denih ulic, za rekonstrukcijo kri-
žišča in v končni fazi nove Vod-
matske ulice, ki bo imela nekaj dru-
gačen dovoz na Zaloško cesto. Pred-
lagali smo tudi, da bi del zidu in
kiosk pri gostilni odstranili in bi se s

tem povečala preglednost. Rekon-
strukcija Vodmatske ulice je v pro-
gramu za leto 1972 in bodo z deli
začeli že v mesecu aprilu.

Sodeloval sem s predlogi za ure-
ditev fasad tistih hiš, ki so v privatni
lastnini inkvarjjo izgled naselja. Del-
no se je stanje izboljšalo v letu
1970, trije lastniki pa morajo urediti
fasade v tem letu. Izložbi dveh pri-
vatnih obrtnikov nista v redu in je v
teku akcija, da bo to urejeno brez
odločbe in§pekcije.

V drugi polovici 1969. leta sem
sodeloval v akciji za samoprispevek
ko so lastniki motornih vozil po-
klanjali prometno takso v korist kra-
jevne skupnosti. Iz volilne enote št.
2 je bilo 14 občanov in smo zbrali
11160,00 din. Na tem mestu se
vsem še enkrat zahvaljujem.

V programu za ureditev šolstva in
varstva v Mostah je sprejeta gradnja
osnovne šole Selo z 12 oddelki in
celodnevnim varstvom; pričetek
gradnje je predviden v letu
1972/73. Bolj podroben celoten
program bo razviden v poročilu kra-
jevne skupnosti Moste.

Kot vam je znano, sem predsed-
nik krajevne skupnosti Moste in kot
tak zastopam interese celotnega na-
selja ter sodelujem v programih, na-
menjenih vsem Moščanom.

Volivci iz volilne enote št. 2 so se
v petih osebnih zadevah obrnili z
vprašanjem name kot na odbornika
in sem dva primera za rešitev posie-
doval naprej, tri primere pa smo re-
šili takoj. Družbeno skrb in stalno
denarno pomoč prejema 15 obča-
nov, ena občanka pa je v domu one-
moglih. Menim, da bi bilo prav v
skrbi za stare in onemogle, ki jih v

tej volilni enoti ni malo, potrebno
tesnejše sodelovanje med vami in
menoj oziroma bi mi morali po-
sebno pereče primere sprotijavljati.
Po drugi strani pa kot občani in vo-
livci premalo izkoriščate našo od-
borniiko pisarno, ki je v prostoiih
krajevne dcupnosti. Zelim, da vsak
primer - vsak problem, ki vas tare
in želite mojega sodelovanja, pri-
javite na krajevno skupnost, nakar
bom sporočil dan in uto osebnega
sestanka.

Na eni zadnjih sej občinske skup-
ščine sera podprl predlog za uvedbo
samoprispevka za gradnjo šolskih in
varstvenih objektov. O tem bo v
drugi polovici leta več povedanega.
Dejstvo namreč je, da sta izobraže-
vanje in vzgoja enovit sestavni del
družbeno-ekonomskega, socialnega
in kulturnega razvoja. Predšolska
vzgoja je temeljnega pomena za raz-
voj osebnosti, urejeno otroško vai-
stvo pa učinkovita preventiva tudi
zoper motnje vvedenju in osebnosti
otroka. Kljub precejšnjim vlaganjem
sredstev za to področje pa ugotavlja-
mo, da potrebe po prostoni za var-
stvo šolskih in predšolskih otrok ne-
nehno naraščajo, kapacitete obstoje-
čih zavodov in šol pa močno zaosta-
jajo. Da bi omilili ta pereč problem,
je napravljen skiomen program grad-
nje šol in varstvenih objektov v ob-
čini Moste-Polje ter znaša predra-
čunska vrednost do leta 1975/76
skupaj 36,000.000 din. S pomočjo
občine in TIS bi zbrali 13,700.000
din, s samoprispevkom (pri stopnji
1 % v petih letih) pa 22,600.000
din.

Poročilo je veijetno skromno. Na-
pisal sem ga prvič kot vaš odbornik,
ki sicer zastopam konkretne pri-
pombe zborov volivcev. Žal med le-
tom ni pravih stikov, saj prejemam
premalo vaših pripomb in predlo-
gov. Ce jih bo v bodoče več, bom
tudi bolje in več delal tako za vas
kot za dobro naselja.

S tovariškimi pozdravi!
LEOPOLD KOS


